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LAAGNA LASTEAED-PÕHIKOOL 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

Tallinn        16. jaanuar 2023. a nr 1-5/21 

 

 

Algus kell 17.00, lõpp kell 19.45 

Koosoleku juhataja: Ilona Reiljan 

Koosoleku protokollija: Airi Andresson  

Osalejad: Airi Andresson (kooli lastevanemate esindaja), Anu Aus (LOV esindaja), Elika Küpar (kooli 

lastevanemate esindaja), Kati Lepp (õpetajate esindaja), Ilona Reiljan (kooli lastevanemate esindaja), 

Merilin Riisoja (lasteaia lastevanemate esindaja), Merle Treksler (õpetajate esindaja).  

Kutsutud: direktor Maarika Vorsmann-Prass. 

Puudus: Marta Luisa Link (õpilasomavalitsuse esindaja). 

 

PÄEVAKORD: 

1. Kooli kodukorrale arvamuse andmine (osalejatele saadetud) 

2. Kooli arengukavale arvamuse andmine (osalejatele saadetud) 

 

1. PÄEVAKORRAPUNKT: Täiendava päevakorra punkti lisandumine 

Laagna Lasteaed-Põhikooli direktor tegi ettepaneku lisada päevakorda lasteaia õppekavale arvamuse 

andmine. Materjale hoolekogule ei edastatud, kuna muudatused alles tehti, kuid vajalik on nende kiire 

kinnitamine, et saaks taotleda riiklike toetusi. 

Kõik kohalolijad toetasid päevakorrapunkti lisamist koosoleku päevakorda. 

Otsused: 

1.1 Kinnitada 16.01.2022 hoolekogu koosoleku järgmine päevakord:  

1.1.1 Lasteaia õppekavale arvamuse andmine. 

1.1.2 Kooli kodukorrale arvamuse andmine. 

1.1.3 Kooli arengukavale arvamuse andmine. 

 

2. PÄEVAKORRAPUNKT : Lasteaia õppekavale arvamuse andmine 

Direktor Maarika Vorsmann-Prass tutvustab lasteaia õppekava muudatusi (Lisa 1). Lisandus p 6.3.5. 

liikluskasvatuse ja 6.3.6. robootika punktid (viimane lisandus selleks, et taotleda riiklikke toetusi selle 

valdkonna arendamiseks). Liikluskasvatuse osa täiendati erinevate sisuliste punktidega. 

Uuest õppeaastast õppekava jälle muutub – juhul, kui Riigikogu võtab seaduste muudatused vastu.  
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Otsus:  

2.1 Hoolekogu esindajad võtsid info teadmiseks ja toetasid täiendusettepanekuid. 

 

 

 

3. PÄEVAKORRAPUNKT: Kooli kodukorra muudatused 

Direktor Maarika Vorsmann-Prass tutvustab kooli kodukorra muudatusi (Lisa 2) ning selgitab, et 

viimane kodukord oli kinnitatud 2016. aastal. Õpetajatega on praegused muudatused läbi arutatud, 

õpilasesindusega arutatakse 17. jaanuaril. Direktor annab ülevaate muudatustest. Arutelu käigus 

sõnastati ümber ja tehti mitmeid täiendusettepanekuid kooli kodukorda: 

a) punkt 2.9 – kus on ettenähtud koht jalgratastele? Asendatakse „kokkulepitud kohaga“. 

b) Laste reeglite juurde, kus on ajast juttu, lisatakse, et „teavitab hilinemisest“. 

c) Mobiiltelefonide kasutamisega seoses lisatakse, et telefon tagastatakse lastele päeva lõpus 

(punkt 3.3). 

d) Vanematele suunatud kohustuste punktid sõnastatakse nii, et oleks hõlmatud ka eestkostjad.  

e) Arutati puudumisest teavitamise teemat – lisaks Stuudiumile võib ka muul viisil õpetajat 

teavitada (punkt 4.2). 

f) Parandada, et kiirabi ei kutsuta siis, kui lapsevanem ei reageeri haige lapse koju viimise palvele 

(punkt 4.2). 

g) Punkti 8.1 osas ei ole vaja lastekaitsesse pöörduda teisel puudumise päeval. Pigem kool üritab 

lapsevanemaga ühendust saada. Kui väga palju puudumisi ja lapsevanem ei reageeri, alles siis 

pöördutakse lastekaitse poole.  

h) Punkti 8.1 puhul sinisega tehtud täiendused pole olulised. Kooli jaoks on oluline, et puudumine 

oleks vanema või eestkostja poolt põhjendatud.  

i) Punkti 8.5 puhul vaadatakse sõnastus üle. Mõte on selles, et lapsevanem ja õpetaja peaksid 

teadma, kui laps ilma nende teadmata koolist ära läheb. Teavitama võiks telefoni, mitte 

Stuudiumi kaudu. 

j) Punkt 14 mingid punktid olid varasemalt juba kirjas. Võiks kõik ühte kohta kokku tõsta. 

k) Konfliktiolukordade lahendamise juures soovitati pikendada kooli töötaja poolt vastamise aega 

10 päevale (punkt 14.13). 

l) E-õpilaspileti asemel võiks kasutada sõnastust „õpilaspilet“ (punkt 17). 

Otsus:  

3.1 Hoolekogu esindajad võtsid info teadmiseks, toetasid parandusi ning esitasid arutelu käigus oma 

täiendus- ja parandusettepanekuid . 

 

4. PÄEVAKORRAPUNKT: Laagna Lasteaed-Põhikooli arengukava aastateks 2023-2026 

Direktor Maarika Vorsmann-Prass tutvustab täiendatud uut arengukava (Lisa 3), mida põgusalt vaadati 

ka eelmisel hoolekogu koosolekul 13.12.2022.  

Hoolekogu liikmed arutasid, kas on mõistlik, et üldrühmad vähenevad ja asutusest saab vaid 

erivajadustega lastele suunatud lasteaed ja põhikool. Direktori selgitusel soovib Haridusamet, et 

tõhustatud toega ja kergete autismispektri häiretega lapsed peaksid saama käia tavakoolides. Otseselt 

üldrühmi veel ära kaotama ei hakkaks, vaadatakse ka selle järgi, kas on soovijaid üldrühmadesse.  

I.Reiljan: Põhieesmärkide puhul võiks olla loetletud ka kompetentse personali olemasolu. Seda saab 

lisada 2. põhieesmärgi juurde.  

Hoolekogu liikmed arutlevad direktori poolt näidatud ruumide asukoha otstarbekuse üle. Direktor 

selgitab, et hoone renoveerimise plaan on direktori poolt kirja pandud esialgne lahendus, erinevate 



Laagna Lasteaed-Põhikooli 16.01.2023 koosoleku protokoll 

3 / 3 

ruumide jaotus korruste vahel võib muutuda. Samuti tõusetus teema, et I korrusele peab looma 

võimaluse tualetis käia ka nendel lastel, kes iseseisvalt ei istu (praegu peavad käima II korrusel, kuid 

see ei ole alati võimalik, kuna lift on sageli kasutusel ning on ka esinenud juhtumeid, kus lift ei tööta). 

 

Otsused:  

4.1 Asutuse direktoril analüüsida võimalusi I korruse tualeti kohandamiseks iseseisvalt 

mitteistuvatele lastele ja anda vastav tagasiside hoolekogule. 

4.2 Hoolekogu võttis arengukavas tehtud muudatused teadmiseks ja tegi ettepanekuid täiendamiseks. 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/    /allkirjastatud digitaalselt/   

Ilona Reiljan      Airi Andresson 

Hoolekogu esimees     Protokollija 

 

 

 


